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Abstract (en)
In lifting platforms (1) with several arms (3), sensors, switches or the like are arranged on at least one of the arms (3) in order to enable the mounting
plates (6) located at the free ends of the arms (3) to be placed exactly under the specified points of the vehicle to be lifted. The sensors, switches
or the like respond to the weight loading of the arm (3) or to loading on one side and are connected to an indicating/monitoring device or the like.
<IMAGE>

Abstract (de)
Um bei Hebebühnen 1 mit mehreren Tragarmen (3) eine exakte Plazierung der an den freien Enden der Tragarme (3) befindlichen Aufnahmeteller
(6) unter den vorgeschriebenen Punkten des anzuhebenden Fahrzeuges zu plazieren sind an mindestens einem der Tragarme (3) auf dessen
Gewichtsbelastung oder einseitige Belastung ansprechende Sensoren, Schalte, oder dergleichen angeordnet und diese mit einem Anzeige-
Überwachungsgerät oder dergleichen verbunden. <IMAGE>
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